
Zápis z 1. schůze finančního výboru v roce 2018 ze dne 19.02.2018 
 
 

Dne 19.02.2018 od 15.15 hod. proběhla v kanceláři vedoucího finančního odboru schůze 
finančního výboru města Hranic jmenovaného usnesením zastupitelstva města č. 21/2014 – ZM 2 
ze dne 11. 12. 2014.  
Dle prezenční listiny bylo konstatováno, že je přítomno 6 členů, výbor tudíž je  usnášeníschopný.  
 

Program:     
 

1. Plán práce finančního výboru na rok 2018 
2. První změna rozpočtu města  
3. Rozpočtová opatření 
4.   Materiály k projednání v zastupitelstvu města dne 22.02.2018 
 

Schůzi zahájil a řídil předseda finančního výboru Ing. Jindřich Těšík 
 
Ad 1: 
Členové finančního výboru projednali plán práce na rok 2018.  
Závěr: 
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit plán práce finančního výboru na rok 2018 
v předloženém znění. 
 
Ad 2: 
Ing. Zemek seznámil členy finančního výboru s návrhem první změny rozpočtu města na rok 2018. 
První část ve výši 109.440 tis. Kč tvoří převody finančních prostředků z roku 2017 do rozpočtu na 
rok 2018. Jedná se o akce z minulého roku pokračující v roce letošním. 
Další částí je návrh investičních akcí ve výši 28.514 tis. Kč včetně rezervy ve výši 4.500 tis. Kč. 
Krytí těchto výdajů je navrženo zapojením zůstatku hospodaření roku 2017. 
Materiál obsahuje i návrh předfinancovat dotační akce ve výši 43.000 tis. Kč krátkodobým úvěrem. 
Ten by byl splacen přijatými dotacemi do konce roku 2018. 
V diskuzi zaznělo, že objem akcí je velký i vzhledem ke každoročně narůstajícím převodům 
neproinvestovaných akcí z předcházejících období. Zazněla otázka, zda je reálné všechny 
navrhované akce uskutečnit i z hlediska personálního. Finanční výbor upozorňuje na negativní 
vývoj v tomto směru. Doporučuje lepší plánování investičních akcí a zvážení schopnosti jejich 
realizace v daném rozpočtovém období.  
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit 1. změnu rozpočtu na rok 2018. 
 
Ad 3: 
Ing. Birnbaumová představila členům finančního výboru rozpočtová opatření předkládané 
zastupitelstvu města ke schválení.  
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtová opatření v předloženém znění. 
 
Ad 4: Rekonstrukce Ubytovna Jaslo  
Rozpočtové opatření řeší zvýšenou potřebu finančních prostředků na realizaci stavebních prací 
nad rámec schváleného rozpočtu ve výši 6.900 tis. Kč zapojením rezervy na investiční akce ve 
výši 4.500 tis. Kč a dlouhodobé rezervy města ve výši 2.400 tis. Kč.  
Finanční výbor doporučuje prověřit možnost získání dotací na tuto investiční akci (např. dotace na 
energetické úspory) 
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit předložené rozpočtové opatření 
 



Bod 8 - Regenerace panelového sídliště Struhlovsko 1.etapa - 2.část 
O dotaci bude rozhodnuto v prosinci 2018. Zastupitelstvo má rozhodnout, zda realizovat tuto 
investiční akci z vlastních prostředků i bez dotačních příjmů, nebo její realizaci uskutečnit pouze za 
podmínky přiznání dotace. 
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit realizaci akce z vlastních prostředků i bez 
dotace. 
 
Bod 11 -  Splašková kanalizace v ulici U Kostelíčka 1.etapa 
Podnětem je žádost občanů o vybudování splaškové kanalizace. Rada města realizaci této akce 
zastupitelstvu nedoporučila. Z materiálu však není zřejmé, z jakého důvodu. 
Závěr: 
Finanční výbor vzhledem k nedostatku informací nepřijal k tomuto bodu žádné usnesení. 
 
Bod 12 – Nízkoprahové denní centrum - návrh na provozování nové sociální služby 
Jedná se o schválení provozování nové sociální služby provozované společností Elim, a to 
nízkoprahového denního centra zaměřeného na cílovou skupinu osob bez přístřeší. 
Závěr:  
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit provozování nové sociální služby 
 
 
 
Termín příští schůze: pondělí 19.03.2018  v 15.15 hod. 
 
 
 
 
Ing. Jindřich Těšík              
předseda finančního výboru                                 zapsala: Ing. Petra Birnbaumová 


